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З А П И С Н И К  
са IV седнице Наставно научног већа  

Машинског факултета Универзитета у Нишу 

 

      Четврта седница Наставно-научног већа Машинског факултета Универзитета у Нишу, 

одржана је 21.01.2011. године у конференцијској сали на шестом спрату Факултета са почетком 

у 12:35 часова. У одсуству декана проф. др Властимира Николића, који се налазио на службеном 

путу, седницом је председавао и њеним радом руководио продекан за финансије и међународну 

сарадњу проф. др Градимир Илић, који је консатовао да од укупно 94 члана Већа за потребан 

кворум неопходно је присуство 48 чланова Већа. Такође је констатовао да је утврђено присуство 

58 чланoва Наставно-научног већа, те да постоји кворум за пуноважно одлучивање по свим 

тачкама дневног реда.  

 Седници поред чланова Већа присуствују: шеф Одсека за материјалне ресурсе Снежана 

Сретеновић, дипл.ецц., шеф Одсека за наству и студентска питања Татјана Влаховић, маш. инж., 

стручни сарадник за послове наставе и образовања Никола Милисављевић, дипл. маш. инж. и 

представници студената: Александар Поповић, Милена Тодоровић, Милош Савић, Милош 

Стојановић, Иван Станојевић, Немања Савић и Владан Паркајић. 

 Наставно-научно веће једногласно и без дискусија усвојило је следећи: 

 

Д н е в н и   р е д 

1. Усвајање Записника са III седнице Наставно-научног већа Факултета, одржане 

17.12.2010. године; 

2. Утврђивање предлога Финансијског плана Факултета за 2011. годину; 

3. Доношење одлуке о начину давања сагласности наставницима Факултета на чланство у 

комисијама на другим факултетима; 

4. Именовање чланова Одбора за квалитет Факултета; 

5. Усвајање рецензија рукописа: ''Збирка задатака из техничких материјала – погонске 

материје'', аутора: проф. др Љубице Ћојбашић, доц. др Гордане Стефановић и асистента 

Мирка Стојиљковића; 

6. Именовање чланова Комисије за оцену и одбрану докторске дисертације мр Предрага 

Живковића, под називом: ''Истраживање утицаја карактеристика технолошког процеса у 

референтном постројењу на квалитет ваздуха у непосредном окружењу''; 

7. Именовање чланова Комисије за оцену подобности и научне заснованости теме 

докторске дисертације мр Биљане Вучићевић, под називом: ''Анализа и оцена одрживог 

развоја енергетског система у зградарству''; 

8. Усвајање извештаја Комисије за оцену и одбрану магистарске тезе кандидата Ненада 

Апостоловића, дипл. инж. машинства под називом: ''Истраживање и оптимизација 

концентришућих соларних пријемника за област средње температурне конверзије 

сунчевог зрачења у топлоту''; 



 

9. Одлучивање о захтеву за продужење рока за израду магистарске тезе Валдимира Илића, 

дипл. маш. инжењера; 

10. Информисање о предлогу Правилника о допунама Правилника о раду Факултета; 

11. Текућа питања. 

 

ТАЧКА ЈЕДАН 

 

   Једногласно и без дискусија усвојен је Записник са III седнице Наставно-научног већа 

одржане 17. 12. 2010. године. 

 

 

ТАЧКА ДВА 

 

 Након уводног излагања продекана за финансије и међународну сарадњу др Градимира 

Илића, ред. проф., образложења предлога Финансијског плана од стране шефа Одсека за 

материјалне ресурсе Снежане Сретеновић, дипл.ецц. и кратке дискусије у којој су учествовали: 

др Ратко Павловић, ред. проф. и Снежана Сретеновић, дипл.ецц., ННВ једногласно је усвојило 

предлог Финансијског плана Факултета за 2011. годину, након чега, Предлог финансијског 

плана иде на усвајање Савету Факултета.  

 

ТАЧКА ТРИ 

 Образложење ове тачке дневног реда дао је председавајући др Градимир Илић, ред. 

проф..  

 Након дискусије у којој су учествовали: др Предраг Козић, ред. проф., Никола Ћокић, 

дипл. прав., др Велимир Стефановић, ванр. проф., др Ратко Павловић, ред. проф. и др Ненад Т. 

Павловић, ванр. проф., ННВ је већином гласова (са 1 против и 1 уздржаним гласом) донело 

Одлуку о начину давања сагласности наставницима Факултета на чланство у комисијама на 

другим факултетима, као у приложеном материјалу за седницу уз исправку словне грешке. 

ТАЧКА ЧЕТИРИ 

 Образложење предлога за именовање чланова Одбора за квалитет Факултета изложио је 

Никола Ђокић, дипл. прав. који је истакао да је предлог заснован на одредбама Статута 

Факултета који предвиђа постојање Одбора за квалитет, те да је продекан за одговарајућу 

област, по правилу, председник комисија или одбора које именује Веће; као и одредбама Закона 

о високом образовању који прописује да су студенти заступљени у чланство одбора и комисија 

које именује Веће са 20%. У дискусији су учествовали: др Жарко Ћојбашић, ванр. проф., Никола 

Ђокић, дипл. прав. и др Мића Вукић, ванр. проф.. 

 Једногласно је усвојен предлог др Жарка Ћојбашића, ванр. проф. да се ова тачка дневног 

реда повуче са седнице уз образложење да је с обзиром на важност овог Одбора пожељна 

корекција предлога у смислу повећања броја студената који су чланови Одбора, у складу са тим 

и уз повећање укупног броја чланова Одбора уз укључивање наставника Факултета који се баве 

квалитетом, као и уз избегавање решења код кога је неко од продекана председник Одбора јер 

то Факултет излаже могућој критици у процесу акредитације да је реч о сукобу интереса. 



 

 

ТАЧКА ПЕТ 

 Наставно-научно веће Факултета једногласно и без дискусија усвојило је рецензије 

рукописа ''Збирка задатака из техничких материјала –погонске материје'' аутора: проф. др 

Љубице Ћојбашић, доц др Гордане Стефљановић, и асистента Мирка Стојиљковића следећих 

рецензената: др Градимира Илића, редовног професора и др Бранислава Стојановића, ванредног 

професора Машинског факултета у Нишу, а након образложења шефа Катедре за термотехнику, 

термоенергетику и процесну технику др Миће Вукића, ванр. проф.. 

 

ТАЧКА ШЕСТ 

 На предлог Катедре за термотехнику, термоенергетику и процесну технику за 

именовањем чланова Комисије за преглед, оцену и одбрану докторске дисертације кандидата мр 

Предрага Живковића, под називом: ''Истраживање утицаја карактеристика технолошког процеса 

у референтном постројењу на квалитет ваздуха у непосредном окружењу'' које је образложио 

шеф Катедре др Мића Вукић, ванр. проф., Веће је једногласно и без дискусија именовало 

Комисију у следећем саставу:  

- др Градимир Илић, редовни професор Машинског факултета у Нишу (ужа научна област: 

Теоријски и примењени процеси преноса топлоте и масе); 

- др Жарко Стевановић, научни саветник Института за нуклеарне науке Винча (ужа 

научна област: Теоријски и примењени процеси преноса топлоте и масе); 

- др Марко Серафимов, редовни професор Машинског факултета Универзитета ''Св. Кирил 

и Методиј'' у Скопљу (ужа научна област: Грејање, климатизација и термичка мерења); 

- др Мирко Добрњац, доцент Машинског факултета Универзитета у Бањалуци (ужа научна 

област: Хидротехнички системи) и 

- др Мића Вукић, ванредни професор Машинског факултета у Нишу (ужа научна област: 

Теоријски и примењени процеси преноса топлоте и масе). 

 

ТАЧКА СЕДАМ 

 Након образложење предлога  Катедре за термотехнику, термоенергетику и процесну 

технику од стране шефа Катедре др Миће Вукића, ванр. проф. за именовањем чланова Комисије 

за оцену научне заснованости теме докторске дисертације кандидата мр Биљане Вучићевић, под 

називом: ''Анализа и оцена одрживог развоја енергетског система у зградарству'', ННВ 

једногласно и без дискусија именовало је Комисију у следећем саставу: 

- др Младен Стојиљковић, редовни професор Машинског факултета у Нишу (ужа 

научна област: Теоријски и примењени процеси преноса топлоте и масе); 

- др Жарко Стевановић, научни саветник Института за нуклеарне науке у Винчи 

(ужа научна област: Теоријски и примењени процеси преноса топлоте и масе); 

- др Градимир Илић, редовни професор Машинског факултета у Нишу (ужа научна 

област: Теоријски и примењени процеси преноса топлоте и масе); 

- др Бисерка Марковић, редовни професор Грађевинско-архитектонског факултета у 

Нишу (ужа научна област: Визуелизација и материјализација у архитектури) и 



 

- др Биљана Ракић, ванредни професор Економског факултета у Нишу (ужа научна 

област: Макроекономија). 

 

                    

ТАЧКА ОСАМ 

Одговор Комисије на писмено упућене примедбе мр Бобана Николића, асс. поводом ове 

тачке дневног реда, а која је била на предходној седници, дао је члан Комисије др Велимир 

Стефановић, ванр. проф., након чега је, образложење Извештаја Комисије за оцену и одбрану 

магистарске тезе Ненада Апостоловића, дипл. инж. маш. дао шеф Катедре за термотехнику, 

термоенергетику и процесну технику др Мића Вукић, ванр. проф.. 

Након дискусије у којој су учествовали: др Предраг Козић, ред. проф., др Градимир 

Илић, ред. проф., др Ратко Павловић, ред. проф. и др Велимир Стефановић, ванр. проф., 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило Извештај Комисије за оцену и одбрану 

магистарске тезе Ненада Апостоловића, дип. маш. инж. под називом: ''Истраживање и 

оптимизација концентришућих соларних пријемника за област средње температурне 

конверзије сунчевог  зрачења у топлоту''. 

 

ТАЧКА ДЕВЕТ 

Поводом захтева за продужењем израде магистрске тезе Владимира Илића, дипл.инж. 

маш., образложење је дао шеф Катедре за транспортну технику и логистику др Миомир 

Јовановић, ред. проф. и ментор магистранта др Зоран Маринковић, ред. проф..  

Веће већином гласова (4 уздражна гласа), након дискусије у којој су учествовали: др 

Градимир Илић, ред. проф., др Ратко Павловић, ред. проф., Никола Ђокић, дипл. прав. и др 

Жарко Ћојбашић, ванр. проф., није прихватило захтев Владимира Илића, дипл. маш. инж. о 

продужењу рока за израду магистарске тезе. 

 

ТАЧКА ДЕСЕТ 

 Након дате информације о предлогу Правилника о раду Факултета од стране 

председавајућег др Градимира Илића, ред. проф., дискусије и предлога др Жарка Ћојбашића, 

ванр. проф., да се у предложеном члану 85а. став 3. брише, Веће је већином гласова (са 1 против 

и 5 уздржаних гласова) прихватило дату информацију о предлогу допуне Правилника о раду уз 

сугестију да се предложени став 3. члана 85а. изостави код доношења одлуке о допуни 

Правилника о раду. 

 

 

ТЕКУЋА ПИТАЊА 

 

 Под текућим питањима продекан за научно-истраживачки рад др Ненад Т. Павловић, 

ванр. проф.  информисао је чланове Веће о следећем: 

  

 да је према прелиминарној листи Министарство за науку и технолошки развој прихваћен 

велики број пројеката на којима учествују руководиоци и истраживачи са Факултета; 



 

 да се посебна пажња обрати на пријављивање техничких решења у наредном периоду и 

да ће процедура усвајања пријављених техничких решења бити слична оној која важи за 

усвајање рукописа за уџбенике, практикуме и збирке задатака; 

 да се спрема одлука по којој ће сви учесници са нашег Факултета бити ослобођени 

обавезе плаћања котизације на конференцијама код којих је Факултет главни организатор 

или суорганизатор; 

 да ће 2. фебруара бити организована свечана академија поводом Дана Факултета са 

почетком у 12:00 часова, и да ће тим поводом бити уручене јубиларне награде, повеље, 

плакете и захвалнице, као и награде најбољим студентима; сви чланови ННВ су позвани 

да присуствују свечаној академији као и свечаном ручку у хотелу Парк након завршетка 

академије. 

 

 

 Четврта седница  Наставно-научног већа завршена је у 13:40 часова.  

 

 ЗАПИСНИЧАР                                                  НАСТАВНО НАУЧНО ВЕЋЕ

                             ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

Душанка Николић, грађ.инж 

                   Проф. др Градимир Илић 


